
Søknad til Miljødirektoratet
– Endelig en tjeneste El-bil!

Kristiansand, 21. januar 2019, Enhetsleder Egil Mølland, Drift og utvikling



Enkelt å søke!

• Har i flere år fremmet forslag om å kjøpe inn El-bil til 

kommunal VA tjeneste. Tjenesten har høye kostnader 

knyttet til kjøregodtgjørelse, og er veldig synlig i bygda

• Politikere har vært skeptisk til kjøp av El-bil på grunn av 

de klassiske argumentene mot. Så også i administrasjon

• Vedtak i formannskapet i februar 2018 om å søke midler 

fra Miljødirektoratet til kjøp av El-bil

• Enkel utfylling av søknader på søknadssenteret. Skrev 

litt argumentasjon og forklarte bakgrunnen for søknaden

• Fikk info tidlig i mai om at søknaden var innvilget

• Kommunestyret valgte i budsjett for 2019 å kjøpe El-bil, 

mye takket være midlene som vi hadde fått innvilget



Handler El-bil denne uka

Flere enheter vurderer nå også 

innkjøpe av El-bil etter inspirasjon fra 

prosessen ved dette innkjøpet. Akkurat 

som beskrevet mål i vår søknad til 

Miljødirektoratet!



Mange innpendlere

• Mange innpendlere som jobber i administrasjonen i 

Iveland kommune og på Iveland skole

• Ønsket å tidlig oppmuntre ansatte til å gå over til El-bil, 

og ville ha et «prøveprosjekt» ved kommunehuset/skolen

• Tilrettelagte for ni gratis ladepunkter (stikkontakt) utenfor 

kommunehuset ifm ombygging av uteområde i 2010



Iveland kommune

• Om lag 25% av alle biler utenfor kommunehuset er nå 

El-biler

• Andelen er mye lavere ved parkeringsplassene til de 

andre kommunale enhetene (bhg, skole, omsorgssenter) 

som ikke har hatt slike lademuligheter

• Urettferdig system som må avskaffes og oppgraderes. 

Ordningen har kostet kommunen ca kr 13 000,- pr år, 

noe som egentlig er et billig klimatiltak



Hva nå?

• Kommunestyret har satt av kr 500 000,- til å etablere 

flere ladepunkter. Ønsker fortsatt satsing på at pendlere 

til kommunale arbeidsplasser skal bruke El-bil

• Har sendt ut tre forespørsler til aktuelle firma (Grønn 

kontakt, Defa, Fortum)

• Slutt på gratis lading, trolig blir det betalingsordning 

gjennom firma med driftskonsesjon

• Skriver politisk sak om fordeling av ladepunkter etter råd 

fra valgt leverandør

• Må ha tilstrekkelig lademuligheter, men heller bygge ut 

over tid enn for mange som står uten å bli brukt…




